
Z á p i s 
komise AE 

14.4.2024 - online 

  
Program:  

1. Zahájení zasedání, kontrola usnášení schopnosti 
2. Volba zapisovatele 
3. Schválení programu 
4. Zpráva činnosti AE 
5. Zpráva z rozpočtové komise úFL 
6. Zpráva trenérské komise úFL 
7. Zpráva FIS TD 
8. Zpráva FIS Development camp 24 
9. Recruiting 2024 
10. Revize majetku a potřeby disciplíny AE 
11. Kontrola probíhajících a zadání nových úkolů 
12. Schválení usnesení komise 
13. Závěr zasedání 
 
Zúčastnění členové komise: Aleš Valenta, Martina Vavroušková Konopová, Radek Gronych, Pavel Landa 
 
1. Zahájení zasedání, kontrola usnášeníschopnosti 

Jednání komise AE zahájil Aleš Valenta a přivítal všechny přítomné. Následně členové komise AE 

schválili program. 

 
2. Volba zapisovatele 

Návrh Aleš Valenta 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

  
3. Schválení programu 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
4. Zpráva činnosti AE 

Martina Vavroušková Konopová informovala komisi AE o činnosti členů reprezentace AE 2023/2024 a 
select teamu. Reprezentant A týmu, Nicholas Novak se v sezoně 2023/24 zúčastnil 4 závodů SP. 
Nejlepší umístění bylo na SP v USA – 8. místo. V celkovém hodnocení se umístil na 24. místě. V rámci 
select teamu se nejvíce dařilo Adéle Měrkové, která se v celkovém hodnocení EP umístila na 8. místě.  
Nejlepší umístění na EP Adéla Měrková – 6. místo. V závěru sezony se 2 junioři zúčastnili FIS 
development campu a Jakub Dressler MSJ. Aktuálně probíhají tréninky v mateřských klubech a 
individuálně. Nejbližší společný trénink je na trampolínách začátkem května. První tréninky do vody 
jsou v plánu od 06/24. 
 
Aleš Valenta informoval komisi AE o průběhu zimní sezony. Uspořádali jsme 4 závody ČP. Finále ČP a 
MČR byly pro nedostatek sněhu zrušeny. Stále probíhají nábory a osvěta na základě memoranda 
s ČGF. Uspořádali jsme víkendový kemp AE + gymnastika. Aktuálně jsou v přípravě letní závody ČP, 
MČR a náborové kempy Gymnastics meet Aerials.  
 
Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 



5.  Zpráva z rozpočtové komise úFL 
Aleš Valenta informoval členy komise AE o probíhajících jednáních rozpočtové komise úFL a 
představil návrh nového rozpočtu úFL pro rok 2024, který bude představen na VH úFL. 

- 50% FIX 
- 15% mládež 
- 15% úspěšnost 
- 5% Start na SP, MS, ZOH 
- 10% registrovaný závodník 
- 5% členská základna 

 
Komise AE schvaluje navržený klíč rozdělování financí v rámci úFL pro rok 2024 s cílem navyšování 
jednotlivých kapitol rozpočtu v čase, s přibývajícími úspěchy a růstem disciplíny. 
 

Komise AE bere na vědomí a schvaluje. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 

6.  Zpráva trenérské komise úFL 
Martina Vavroušková Konopová je členkou trenérské komise úFL za disciplínu AE. Komisi AE 
seznámila s  průběhem dosavadních jednání a výsledky práce trenérské komise. 
 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
7. Zpráva FIS TD 

Aleš Valenta získal licenci FIS TD pro disciplíny AE, MO a DM.  
 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 Schváleno 

 
 
8. Zpráva development camp 24 

Martina Vavroušková Konopová informovala komisi AE o účasti na FIS Develepment campu 
AE. FIS DC se zúčastnili Jakub Dressler a Šimon Kroupa. Proběhlo 6 tréninkových jednotek a 4 
trenérské mýtinky za účasti všech světových týmů. Hodnocení FIS DC bylo velmi pozitivní.  
 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

  
 
9.  Recruiting 2024 

Komise AE v další fázi náborové činnosti vypracuje marketingový plán rozvoje disciplíny. 
 

Komise AE souhlasí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 



10. Revize majetku a potřeby disciplíny AE 
1. Speedgun Stalker Solo 2 – uskladněno v AP 
2. 4 ks vysílačky Motorola Tlkr-t82 Extreme – Jaroslav Novák, repre A 
3. Forma zimního můstku pro jednoduchá salta – uskladněno PL + AP 
4. 5x ochranný plůtek, 30x tyče – sklad SX 
5. Otočný pás na bungee – uskladněno v AP 
6. Měřák rychlosti větru Parkside – uskladněno v AP 
7. Tablet iPad Pro iPad Pro 12,9" 256 GB Wi-Fi M1 (2021) Vesmírně Šedý - AV 
8. Ochranný obal pro iPad Pro 12,9" - AV 
9. 4x lopata – uskladněno v AP 
10. 4x rýč – uskladněno v AP 
11. 1x rake – uskladněno v AP 

 

Komise AE bere na vědomí. 

 PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 

11. Kontrola probíhajících a zadání nových úkolů 

Aleš Valenta – probíhají schůzky s gymnastickými a trampolínovými oddíly. 

Martina Vavroušková Konopová, Daniela Richter, Aleš Valenta – vyhledávání mladých talentů. 

 

Komise AE bere na vědomí zprávu o zadání nových úkolů. 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
12. Schválení usnesení komise AE 
 

Komise AE schvaluje usnesení z tohoto jednání.  
PRO PROTI ZDRŽEL SE VÝSLEDEK 

hlasování  všichni 0 0 schváleno 

 
 
13. Závěr zasedání  

Další setkání komise AE proběhne ve 2 čtvrtletí 2024. Forma, místo a čas bude upřesněn. 

 

 

zapsal: Aleš Valenta 

ověřil: Martina Konopová Vavroušková 


